
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-239 

Delnice, 9. rujna 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

s 239. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Alen Udović, direktor GSC 

Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Nikolina 

Muhvić, službenica  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana 

Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Petar Hg, direktor Turističkog ureda TZ 

Grada Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi i 

Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka 

Ružić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana 

Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Aktivnosti vezane uz izradu polugodišnjeg izvršenja proračuna. 

- Aktivnosti uz gradske poreze. 

- Dobivene su upute za izradu proračuna, rok za dostavu je 15. 11. 2016. godine. 

- Izračun za isplatu stana sa stanarskim pravom. 

- Obračun za javne radove. 

- Plaćanje kamata i rate kredita. 

- Obrazac JOPPD za kolovoz. 

- Izvršena je analiza prosječnih mjesečnih troškova. 

- Evidencije ulaznih i izlaznih računa, cesije, kompenzacije, usklađivanje kartica. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Jedna djelatnica je na bolovanju. 

- Pripremne radnje za prelazak na novi računalni program. 

- Grupiranje zbirki koje su fizički odvojene ali na knjigama ne piše da su tamo gdje jesu. To je 

zavičajna zbirka, referentna zbirka, narodna književnost. 

- Sporadično uvodimo građu - otkup Ministarstva kulture koji dobivamo svake godine, radi se o 

tristotinjak knjiga od kojih većina neće naći put do korisnika. Obzirom da imamo malo polica, 

malo mjesta to nam predstavlja problem. 

- Nabavljamo knjige, ljudi traže bestsellere. 

- Tema tjedna je bila Međunarodni dan pismenosti, u tom je duhu bila emisija „Čitateljski kutak“ 

a tako je uređen i izlog Knjižnice. 

- Kontinuirano održavanje „Pričaonice priča“ i kreativnih radionica. Održan je drugi roditeljski 

sastanak oko dogovora za sudjelovanje roditelja u ovim aktivnostima. 



- Povodom „Mjeseca knjige“ prijavili smo svoj program. 

- Aktivnosti vezane uz dugovanja korisnika, izgubljene ili uništene knjige. Slijedom toga, 

obzirom na to da je za ovu godinu otpis knjiga završen, ovo će već biti građa za izlučivanje za 

sljedeću godinu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Pregled, ocjena i donošenje obavijesti o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za rekonstrukciju 

parkirališta kod Osnovne škole, priprema ugovora i komunikacija s PGŽ i Školom oko dogovora 

za početak radova i realizaciju projekta. 

- Danas je rok za predaju ponuda za izvođenje radova na cesti kod Doma zdravlja. 

- U tijeku je natječaj za održavanje nerazvrstanih cesta. Natječajna dokumentacija je na web 

stranici Grada. 

- U tijeku su aktivnosti na izradi troškovnika za rekonstrukciju Trga 138. brigade HV. 

- Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost upućen je zahtjev za sufinanciranje dijela 

radova na fasadi i krovištu Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice. 

- Dogovori za radove na zidiću pokraj Hotela „Risnjak“. 

- Popravljen je semafor, napravljen je zapisnik. 

- Poslani su računi za režije u zgradi gradske uprave, ovrhe za kućanstva, komunalnu naknadu, 

rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, komunalni doprinos. 

- Za Šetalište I. G. Kovačića izrađen je zapisnik o primopredaji radova, Okončana situacija i 

završno Izvješće nadzornog inženjera te se može krenuti sa zahtjevom prema HABOR-u. 

- Dobivena je ponuda za izradu procjene stana u Lujzinskoj 43. 

- Napravljena je priprema za raspisivanje natječaja za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Za Strategiju ukupnog razvoja donesena je Odluka o ne provođenju strategije procjene utjecaja 

na okoliš te se Strategija ukupnog razvoja može prihvatiti. 

- Ponude za rekonstrukciju, ugradnju, popravak objekata u vlasništvu Grada. 

- Javna rasvjeta: došlo je do kvarova u Lučicama gdje su kompletni dijelovi naselja bez javne 

rasvjete, pregled javne rasvjete i izdavanje naloga za Crni Lug. 

- Umjesto 28 lampi koje su razbijene a nalaze se u Parku kralja Tomislava postavit će se 7 novih 

lampi od 22 vata. 

- Popravak ceste u Podgori. Trudimo se koliko možemo, to je bijela cesta koju redovito treba 

održavati, a duga je 7 km. 

- Aktivnosti vezane uz popravak automobila. 

- Prijava na dva natječaja za ravnomjerni razvoj PGŽ: ponovno ćemo prijaviti pročistač i 

sufinanciranje radova na Dječjem vrtiću. 

- Posebni uvjeti gradnje trafostanice elektroenergetskih i HT kablova. 

- Aktiviran je predmet uređenja fasade na bivšoj DIP-ovoj zgradi koja je u jako lošem stanju. 

- Dogovor oko čišćenja zgrade. 

- Komunalno redarstvo uz redovite poslove pomoglo je učenicima, dok nije radio semafor, da 

sigurno dođu do škole. 

- Izdavanje suglasnosti za izborne skupove po zahtjevima stranaka. 

- Ugovor s PGŽ o izgradnji DTK mreže. 

- Ugovor za razvoj i promociju autohtonih proizvoda s Centrom za brdsko planinsku 

poljoprivredu. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Košnja, pražnjenje kanti za smeće, čišćenje grada, a sve više posla je oko skupljanja lišća. 

- Problem s ljuljačkama jer pucaju i kvare se. 

- Pokradene su kante za otpatke na Žingrletu i Vodenjaku te će se postaviti nove, a kanta će se 

postaviti i na autobusnom stajalištu u Dedinu. 

- Postavljanje znakova i promjena stupova za znakove. 

- Na delničkom groblju, na zahtjev vlasnika, srušena su dva čempresa. Gradonačelnik je zamolio 

da se, u buduće, takva stabla sačuvaju jer se mogu iskoristiti primjerice za Adventsku bajku. 



- Na groblju u Zamostu orezana je živica, sve je pokošeno no postoji problem vezan uz želje 

pojedinih žitelja koji, između ostaloga, žele i ključeve od groblja, te postavu ograde. 

Gradonačelnik navodi da postoji komunalni red na groblju propisan za sve, te predlaže da o 

svemu raspravi Mjesni odbor Brod na Kupi. Ako MO smatra da, zbog starosti stanovništva treba 

omogućiti građanima komunikaciju na takav način, mi ćemo to uvažiti. 

- Očišćen je okoliš Doma zdravlja, ravnateljica je zatražila ponudu za buduće održavanje te 

lokacije. 

- Izrađena je ponuda za održavanje nekadašnjeg doma u Radočaju i njegovog okoliša. 

- Slučaj s dimnjacima kada je jedan stanar svoju napu priključio u dimovodni kanal. 

- Večeras je dobrotvorni koncert za odlazak osnovnoškolaca u Rim na svjetsko prvenstvo u plesu. 

Poduzeće se uključilo u akciju na način što neće naplatiti korištenje dvorane Radničkog doma. 

- Pomoć Turističkoj zajednici u obilasku iznajmljivača i uređenja prostora oko Turističkog ureda. 

- Radovi na istovaru peleta. 

 

PETAR HRG 

- Predaja natječajne dokumentacije za TZ Grada Zagreba i za Udruženo oglašavanje HTZ-e. 

- Pregled objekata tri privatna iznajmljivača za uvrštenje u kategoriju Kvarnrer family. Zbog 

velikog interesa za time idemo s animacijom naših iznajmljivača da se uvrste i u potkategorije: 

Pet Friendly i Bike Friendly. 

- Održana je edukacija na temu „Kampovi na kontinentu“. Odaziv je bio odličan. 

- Održan je sastanak s NP „Risnjak“ zbog snimanja video razglednice na njihovom području. 

- Osobe koje rade na javnim radovima očistile su podrumske prostorije Turističkog ureda. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Uvid u sve odgojne skupine. 

- Izrada godišnjeg plana, programa i kurikuluma kako bi se idući tjedan složio jedinstveni 

dokument. 

- Na natječaj se prijavila jedna osoba koja će odraditi pripravnički staž. Na natječaj za medicinsku 

sestru nitko se, opet, nije javio. 

- Složen je novi namještaj. 

- Individualni razgovori s roditeljima. 

- Jedino dijete odustalo je od dolaska u Vrtić. 

- Prošle je godine Vrtić sudjelovao u projektu oralnog zdravlja te će ove godine dobiti certifikat 

„Vrtić koji promiče oralno zdravlje djece“. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrada mjesečne specifikacije prema nadležnom  ministarstvu te izvještaja o pruženim uslugama 

prema Centru za socijalnu skrb Delnice. 

- Održan je sastanak s djelatnicima, podijeljena su im dnevna i mjesečna izvješća o radu. Na 

sastanku Skupštine odlučeno je da će svaki djelatnik morati pisati dnevna i mjesečna izvješća o 

radu na koja će im se potpisati korisnici kao dokaz da su izvršili usluge koje su naveli. 

- Obiđen je teren u Lokvama i obavljen sastanak s tamošnjom liječnicom radi vrlo složene 

situacije u jednoj obitelji. 

- Sve usluge su napravljene. 

- Slijedi izrada zahtjeva za isplatom sredstava prema općinama. 

- Sastanak s osobnim asistentom u OŠ Delnice. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Jučer je bilo pojačano dežurstvo zbog dolaska predsjednice RH u vojarnu. 

- Ispumpavanje vode iz jedne šterne po pozivu vlasnice. 

- Popravak kosilice, pospremanje stvari poslije održanog memorijala, ispitivanje, pranje i sušenje 

cijevi. 

- Servis freze započinje idući tjedan. 



ALEN UDOVIČ 

- Krajem tjedna započela je nabava tribina iz Zagreba, boksova i semafora za klizalište. Iako su 

sredstva ograničena nada se da će sve biti nabavljeno. 

- Tijekom ovog perioda dovršeni su radovi na svim igralištima i prostorima u Delnicama, 

osvježene su table kod kuglane i klizališta, a ostalo je još urediti pomoćno nogometno igralište. 

- Danas će u novinama i na Internet stranici biti objavljen oglas za najam kafića na Platku. 

- Završen je festival sportske rekreacije na Platku. 

- Programi za osnovne škole i dječje vrtiće kojeg su izradili kolegica Muhvić i kolega Klobučar 

izuzetno su dobro prihvaćeni. Prvi smo koji smo krenuli prema školama te očekujemo da ćemo 

tu imati velike benefite, ima puno pozitivnih efekata a jedan od njih je i taj što je Delnička 

adventska bajka uvrštena u kurikulume. Preostaje odraditi još jedan sastanak sa školama iz 

Rijeke i vrtićima kako bismo zaokružili tu priču. 

- Dovršavamo investicije na Platku, nabava opreme za Platak za zimsku sezonu i dovršenje 

planiranih stvari za ovu godinu.  

- Košnja skijaških staza. 

- Gradonačelnik: Ako se definira dobar proizvod, ako je čovjek ustrajan tada će i rezultati doći. 

Vaš predstavnik bit će dio koordinacije za Delničku adventsku bajku te bi bilo dobro da se s 

prvom bajkom otvori i klizalište koje je nedjeljiv dio bajke. Alen Udović navodi da je to izuzetno 

veliki trošak zbog vršnog opterećenja. Bitno je da se klizalište „pali“ početkom mjeseca. 

Razgovarat će s direktorom HEP-a, ponuditi suradnju, a važno je krenuti prema Zagrebu, 

Ogulinu, Rijeci i ponuditi sadržaje koje imamo.  

 

GORDANA PISKAČ 

- Na početku pita direktora Udoviča što je s kontejnerom kod teniskog igrališta? Direktor 

odgovara da je dogovoren odvoz kontejnera preko Metisa. Isti takav kontejner nalazi se na 

Platku gdje su instalacije od HEP-a i T-coma te čekamo da ih odspoje i premjeste te će se oba 

kontejnera istovremeno otpeljati. 

- Materijal vezan uz Prostorni plan uređenja pripremljen je za Gradsko vijeće kao i Odluka o 

izmjeni DPU Centar. 

- U Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost dogovoren je sastanak na temu preuzimanja 

azbestnih ploča. 

- Legalizacija na groblju i sređivanje imovinsko pravnih odnosa u Crnom Lugu gdje je još dvije 

parcele potrebno utužiti, slijedi spajanje svih parcela u jednu. Isto je i s mrtvačnicom u 

Delnicama. 

- Cesta Kendar: Danas dolazi geometar i preuzima suglasnost DUUDI-ja i Elaborat koji se 

predaje Katastru. 

- Zaprimljen je zahtjev Udruge za zaštitu životinja koji traže da se u Razlogama riješi problem 

mačaka – njih 14 koje se množe, te se traži kastriranje nakon čega bi se vratile natrag. Imamo 

sredstva od 30.000 kuna za tu namjenu, a potrošili smo već 50.000 te treba vidjeti kako riješiti 

taj problem. 

- Ponuda za provedbu procjene stana u Lujzinskoj i zemljišta u Poslovnoj zoni K1, ponude su na 

2.000 kuna te će se u tom smislu pripremiti odluke za Gradsko vijeće. 

- Informacija da je u Komunalcu održan sastanak sa Švicarcima  vezano za projekte koji bi se 

trebali odvijati kod nas. Imenovana sam kao osoba koja bi trebala štititi interese Grada – ne 

znam ni što je dogovoreno, kakva je dinamika, nisam bila pozvana na sastanak, stoga ćemo 

zatražiti zapisnik sa tog sastanka. 

- Lipe kod igrališta ove jeseni neće se orezivati jer je to trošak kojeg trenutno ne možemo 

podnijeti. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Izrada Odluke o prodaji zemljišta u PZ Kendar. 

- Zaposlenici JUO obaviješteni su o terminu održavanja sjednice Gradskog vijeća. 

- Dogovoreno je  uvođenje u posjed kupaca u Crnom Lugu. 

- Poslana je dokumentacija za sječu na V1. 

- Uklonjena je građa s javne površine na Ševalu. 



- Prikupljanje brojeva računa korisnika zajamčene minimalne naknade da se krene u isplatu. 

- Izrada Aneksa ugovoru za financiranje udžbenika za još jednog prvašića u Brodu na Kupi. 

- Sastanak sa članovima komisija za stipendije – kreće se s izmjenom odluke, pronalaze se 

primjeri dobre prakse po ostalim gradovima.  

- Odrađen je zahtjev za produljenje radnog vremena ugostiteljskog objekta. 

- Osobe na javnim radovima dobile su odobrenje za rad na 3, a ne na 6 mjeseci kako smo tražili. 

- Upućen je dopis Ministarstvu uprave glede prilagodbe opisa grba Grada Delnica, slijedi 

priprema odluke za Gradsko vijeće. 

- Održan je sastanak na temu zaštite na radu s predstavnikom firme „Indikator“ koji će ubuduće 

obavljati poslove za grad. 

 

DAVORIN KLOBUČAR je podnio članovima Kolegija informaciju o Osnivačkoj skupštini Udruge 

Roma koja je održana ovoga utorka na čelu s gospodinom Manceom.  

 

 

Dovršeno u 9,05 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 
 
 


